
 

 
 
 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering 
 
Aanwezig: 

Afgemeld:
 
1. Opening

Voorzitter Stephan Haukes opent de vergadering. 
Dit is de 

 
2. Vaststellen verslag ALV 

Het verslag van de ALV van 
 

3. Jaarverslag
Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
bleek 
Het afgelopen seizoen is weer duidelijk gebleken dat 
actieve leden. 
hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 
mensen ge
We hebben nog wel 2 vacatures in het 
coördinatoren
tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.
 
De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 
stemmen vast.
 

4. Financieel verslag 2017
Penningmeester
de lasten zijn iets lager uitgevalle
grote verrassingen. We hebben het seizoen 2017
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 
opgesomd en toegelicht. 
van de vereniging is licht gestegen
 

5. Kascontrolecommissie
De kascon
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 
boekhouding correct, volledig en nauwkeurig uitgevoerd.
 

6. Goedkeuring financieel verslag
De vergadering 
het bestuur gedecharcheerd.
 

 
 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering 

Aanwezig:  18 leden, waarvan de bestuursleden:
Stephan Haukes
Piet Eggermont
Bas Derksen
Imke Neijenhuis
 

Afgemeld: 6 leden hebben zich afgemeld

Opening 
Voorzitter Stephan Haukes opent de vergadering. 
Dit is de najaarsvergadering , waarin 

Vaststellen verslag ALV 
Het verslag van de ALV van 

Jaarverslag  
Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
bleek in de licentievoorwaarden v
Het afgelopen seizoen is weer duidelijk gebleken dat 
actieve leden. De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 
hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 
mensen geïnspireerd om 
We hebben nog wel 2 vacatures in het 
coördinatoren en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 
tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 
stemmen vast. 

Financieel verslag 2017
enningmeester

de lasten zijn iets lager uitgevalle
grote verrassingen. We hebben het seizoen 2017
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 
opgesomd en toegelicht. 
van de vereniging is licht gestegen

Kascontrolecommissie
De kascontrolecommissie bestaat uit 
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 
boekhouding correct, volledig en nauwkeurig uitgevoerd.

Goedkeuring financieel verslag
De vergadering stelt met algemene stemmen het financieel verslag 2017
het bestuur gedecharcheerd.
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Verslag Algemene Ledenvergadering 

leden, waarvan de bestuursleden:
Stephan Haukes 
Piet Eggermont 
Bas Derksen 
Imke Neijenhuis 

leden hebben zich afgemeld

Voorzitter Stephan Haukes opent de vergadering. 
aarsvergadering , waarin 

Vaststellen verslag ALV 24 april
Het verslag van de ALV van 24 april 2018

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
de licentievoorwaarden v

Het afgelopen seizoen is weer duidelijk gebleken dat 
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 
ïnspireerd om zich 

We hebben nog wel 2 vacatures in het 
en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 

tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 
 

Financieel verslag 2017-2018
enningmeester Bas Derksen ligt de cijfers over het seizoen 2018

de lasten zijn iets lager uitgevalle
grote verrassingen. We hebben het seizoen 2017
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 
opgesomd en toegelicht. Zowel de vorderingen als de schulden zijn gedaald. 
van de vereniging is licht gestegen

Kascontrolecommissie 
trolecommissie bestaat uit 

commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 
boekhouding correct, volledig en nauwkeurig uitgevoerd.

Goedkeuring financieel verslag
stelt met algemene stemmen het financieel verslag 2017

het bestuur gedecharcheerd.

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen
 secretariaat@vocasa.nl
 KvK Nijmegen 40146310

Verslag Algemene Ledenvergadering 

leden, waarvan de bestuursleden:
 - voorzitter / sector Prestatie

 - secretaris
 - penningmeester

 - sector Sportief

leden hebben zich afgemeld

Voorzitter Stephan Haukes opent de vergadering. 
aarsvergadering , waarin verantwoording over het afgelopen seizoen 

april 2018 
24 april 2018

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
de licentievoorwaarden voor de 

Het afgelopen seizoen is weer duidelijk gebleken dat 
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 
ch extra in te zetten

We hebben nog wel 2 vacatures in het bestuur
en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 

tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 

2018 
erksen ligt de cijfers over het seizoen 2018

de lasten zijn iets lager uitgevallen dan begroot maar over het geheel genomen waren er geen 
grote verrassingen. We hebben het seizoen 2017
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 

Zowel de vorderingen als de schulden zijn gedaald. 
van de vereniging is licht gestegen 

trolecommissie bestaat uit Frank Meeuwsen
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 
boekhouding correct, volledig en nauwkeurig uitgevoerd.

Goedkeuring financieel verslag 
stelt met algemene stemmen het financieel verslag 2017

het bestuur gedecharcheerd. 

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen
secretariaat@vocasa.nl

KvK Nijmegen 40146310

Verslag Algemene Ledenvergadering 26 september

leden, waarvan de bestuursleden: 
voorzitter / sector Prestatie
secretaris 
penningmeester
sector Sportief 

leden hebben zich afgemeld, waaronder 

Voorzitter Stephan Haukes opent de vergadering.  
verantwoording over het afgelopen seizoen 

24 april 2018 wordt ongewijzigd 

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
oor de Eredivisie een jaarverslag toch

Het afgelopen seizoen is weer duidelijk gebleken dat 
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 
in te zetten voor de club.

estuur, de Secto
en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 

tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 

erksen ligt de cijfers over het seizoen 2018
dan begroot maar over het geheel genomen waren er geen 

grote verrassingen. We hebben het seizoen 2017-2018 afgesloten met een besch
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 

Zowel de vorderingen als de schulden zijn gedaald. 

Frank Meeuwsen
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 
boekhouding correct, volledig en nauwkeurig uitgevoerd.

stelt met algemene stemmen het financieel verslag 2017

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen
secretariaat@vocasa.nl 

KvK Nijmegen 40146310 
 

26 september 

voorzitter / sector Prestatie

penningmeester 
 

, waaronder bestuurslid

verantwoording over het afgelopen seizoen 

wordt ongewijzigd vastgesteld.

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
Eredivisie een jaarverslag toch

Het afgelopen seizoen is weer duidelijk gebleken dat VoCASA een actieve vereniging i
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 
voor de club. 
de Sector Sportief zoekt nog een paar 

en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 
tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 

erksen ligt de cijfers over het seizoen 2018
dan begroot maar over het geheel genomen waren er geen 

2018 afgesloten met een besch
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 

Zowel de vorderingen als de schulden zijn gedaald. 

Frank Meeuwsen¸ Ellen Coolen
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 
boekhouding correct, volledig en nauwkeurig uitgevoerd. 

stelt met algemene stemmen het financieel verslag 2017

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen

 2018 

voorzitter / sector Prestatie 

id Ans Majoor (Jeugd)

verantwoording over het afgelopen seizoen 

vastgesteld.  

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
Eredivisie een jaarverslag toch weer nodig. 

een actieve vereniging i
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 

r Sportief zoekt nog een paar 
en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 

tevreden zijn over wat we het afgelopen seizoen hebben bereikt maar we kunnen niet 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig.

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 

erksen ligt de cijfers over het seizoen 2018-2019 toe. Zowel de baten als 
dan begroot maar over het geheel genomen waren er geen 

2018 afgesloten met een besch
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 

Zowel de vorderingen als de schulden zijn gedaald. 

Ellen Coolen-Mulder en Ja
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 

stelt met algemene stemmen het financieel verslag 2017-2018 vast. Daarmee is 

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen 

Ans Majoor (Jeugd) 

verantwoording over het afgelopen seizoen wordt afgelegd.

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 
weer nodig.  

een actieve vereniging is met veel 
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 

r Sportief zoekt nog een paar 
en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 

we kunnen niet 
achterover leunen: Om onze club vitaal te houden, is de inzet van iedereen nodig. 

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 

2019 toe. Zowel de baten als 
dan begroot maar over het geheel genomen waren er geen 

2018 afgesloten met een bescheiden plusje. 
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 

Zowel de vorderingen als de schulden zijn gedaald. Het eigen vermogen 

Mulder en Jack Naus
commissie heeft de boeken gecontroleerd. Naar het oordeel van de commissie is de 

018 vast. Daarmee is 

afgelegd. 

Hoewel we vorig jaar besloten hadden dat een traditioneel jaarverslag weinig meerwaarde had, 

s met veel 
De nieuwe jubileumcommissie heeft haar eerste activiteit er al op zitten, we 

hebben een nieuwe scheidsrechtercoördinator en de promotie van D1 en H1 heeft een boel 

en we zoeken een nieuwe coördinator voor het Oud Papier. Dus we mogen 

De vergadering spreekt haar waardering uit voor het jaarverslag en stelt dit met algemene 

2019 toe. Zowel de baten als 
dan begroot maar over het geheel genomen waren er geen 

eiden plusje.  
Omdat er geen sheet was met de balans, heeft de penningmeester de balansposten mondeling 

Het eigen vermogen 

ck Naus. De 

018 vast. Daarmee is 



 

 
 
 
 

7. Bijgestelde b
De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er 
promotie van Dame
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompen
sponsorbijdragen. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de 

 
8. Voorbereiden strategisch plan

De voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.
komt er 
bestuur 
verwerking van de
 

9. Rondvraag en sluiting







10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering
 

 
 

 
 
 

ijgestelde begroting 2018
De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er 
promotie van Dame
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompen
sponsorbijdragen. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de 

 
Voorbereiden strategisch plan

voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.
komt er een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud
bestuur  werkt het resultaat uit samen met 
verwerking van de

Rondvraag en sluiting

 Brigitte Croonen 
bevalt prima.

 Jack Naus
loopevene
een groep te doen, de evenementen hebben er behoefte aan en de 
mooie vergoe
naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 
tot nu toe niet benaderd. Dat is ook het proberen waard.

 Marloes Hendriks 
helpen bij het 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering
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egroting 2018-2019
De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er 
promotie van Dames 1 en Heren 1 
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompen
sponsorbijdragen. Per saldo resteert een klein overschot op 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de 

Voorbereiden strategisch plan
voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.

een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud
werkt het resultaat uit samen met 

verwerking van de feedback, wordt he

Rondvraag en sluiting 

Brigitte Croonen (Rec
rima. 

Jack Naus laat weten dat het aantal vrijwilligers dat 
loopevenementen in 
een groep te doen, de evenementen hebben er behoefte aan en de 

vergoeding. Het aanschrijven va
naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 
tot nu toe niet benaderd. Dat is ook het proberen waard.

Marloes Hendriks (D1)
helpen bij het aankondigen

De voorzitter sluit de vergadering

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen
 secretariaat@vocasa.nl
 KvK Nijmegen 40146310

2019 
De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er 

s 1 en Heren 1 – nog 
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompen

Per saldo resteert een klein overschot op 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de 

Voorbereiden strategisch plan 
voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.

een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud
werkt het resultaat uit samen met 

, wordt het resultaat ter vaststelling voorgelegd aan de ALV.

(Rec4) meldt dat de zaal in Bottendaal een nieuwe vloer heeft. Die 

laat weten dat het aantal vrijwilligers dat 
menten in Nijmegen gestaag afneemt. Dat is jammer, want het is leuk om met 

een groep te doen, de evenementen hebben er behoefte aan en de 
Het aanschrijven va

naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 
tot nu toe niet benaderd. Dat is ook het proberen waard.

(D1) zoekt nog mensen die bij de wedstrijden van Dames 1 willen 
aankondigen van de

De voorzitter sluit de vergadering en wenst iedereen een mooi seizoen 2018

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen
secretariaat@vocasa.nl

KvK Nijmegen 40146310

De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er 

nog aanpassingen van de begroting nodi
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompen

Per saldo resteert een klein overschot op 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de bijgestelde 

voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.
een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud
werkt het resultaat uit samen met betrokken leden

resultaat ter vaststelling voorgelegd aan de ALV.

4) meldt dat de zaal in Bottendaal een nieuwe vloer heeft. Die 

laat weten dat het aantal vrijwilligers dat 
gestaag afneemt. Dat is jammer, want het is leuk om met 

een groep te doen, de evenementen hebben er behoefte aan en de 
Het aanschrijven van aanvoerders 

naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 
tot nu toe niet benaderd. Dat is ook het proberen waard.

zoekt nog mensen die bij de wedstrijden van Dames 1 willen 
van de teams en bij de muziek.

en wenst iedereen een mooi seizoen 2018

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen
secretariaat@vocasa.nl 

KvK Nijmegen 40146310 
 

De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er 

aanpassingen van de begroting nodi
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompen

Per saldo resteert een klein overschot op begroting
bijgestelde begroting voor het seizoen 2018

voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.
een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud

betrokken leden. Na t
resultaat ter vaststelling voorgelegd aan de ALV.

4) meldt dat de zaal in Bottendaal een nieuwe vloer heeft. Die 

laat weten dat het aantal vrijwilligers dat namens 
gestaag afneemt. Dat is jammer, want het is leuk om met 

een groep te doen, de evenementen hebben er behoefte aan en de 
aanvoerders helpt niet echt. We gaan op zoek 

naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 
tot nu toe niet benaderd. Dat is ook het proberen waard.

zoekt nog mensen die bij de wedstrijden van Dames 1 willen 
teams en bij de muziek.

en wenst iedereen een mooi seizoen 2018

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen

De ALV ging in april akkoord met de voorgestelde begroting 2018-2019 en de bijbehorende 
contributies. Bij die gelegenheid had het bestuur al aangekondigd dat er – vooral 

aanpassingen van de begroting nodi
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 
gunstiger uitgevallen. Dat wordt voor het grootste deel gecompenseerd door

begrotingsbasis.
ting voor het seizoen 2018

voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan.
een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud

Na terugkoppeling naar
resultaat ter vaststelling voorgelegd aan de ALV.

4) meldt dat de zaal in Bottendaal een nieuwe vloer heeft. Die 

namens VoCASA
gestaag afneemt. Dat is jammer, want het is leuk om met 

een groep te doen, de evenementen hebben er behoefte aan en de VoCASA
helpt niet echt. We gaan op zoek 

naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 
tot nu toe niet benaderd. Dat is ook het proberen waard. 

zoekt nog mensen die bij de wedstrijden van Dames 1 willen 
teams en bij de muziek. 

en wenst iedereen een mooi seizoen 2018

Volleybalvereniging VoCASA, Postbus 6557,  6503 GB Nijmegen 

2019 en de bijbehorende 
vooral door de 

aanpassingen van de begroting nodig zouden zijn.
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 

seerd door wat lagere 
. 

ting voor het seizoen 2018

voorzitter kondigt aan de we aan de slag gaan met een nieuw strategisch plan. Voor kerst 
een brainstormbijeenkomst waarin input gehaald wordt voor inhoud van zo’n plan.

erugkoppeling naar de leden en 
resultaat ter vaststelling voorgelegd aan de ALV. 

4) meldt dat de zaal in Bottendaal een nieuwe vloer heeft. Die 

VoCASA meehelpt aan de
gestaag afneemt. Dat is jammer, want het is leuk om met 

VoCASA  krijgt een 
helpt niet echt. We gaan op zoek 

naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 

zoekt nog mensen die bij de wedstrijden van Dames 1 willen 

en wenst iedereen een mooi seizoen 2018-2019. 

2019 en de bijbehorende 
door de 

g zouden zijn. 
De penningmeester presenteert de aangepaste cijfers. De lasten van de prestatieteams zijn iets 

lagere 

ting voor het seizoen 2018-2019 

Voor kerst 
n plan. Het 

leden en 
 

4) meldt dat de zaal in Bottendaal een nieuwe vloer heeft. Die 

aan de 
gestaag afneemt. Dat is jammer, want het is leuk om met 

krijgt een 
helpt niet echt. We gaan op zoek 

naar een manier om hiervoor bij de teams langs te gaan. De recreantengroepen worden 

zoekt nog mensen die bij de wedstrijden van Dames 1 willen 


